
 

 

EIDANGER  
JEGER OG FISKERLAG 

Stiftet 4. desember 1950 
Org.nr: 992 721 626 

 
 

 

 

Referat styremøte EJFL den 5. desember 2023 kl. 19.00 

 

Sted:  Lillegårdseter 

Til stede: Aina, Øyvind, Rune, Thomas, Tommy, Ronny, Jan Erling, John-Ole, Christoffer 

 

Forfall: Kjell Vidar, Petter Hovet, Trond, Tommy Simonsen, Petter Strand 

 

Referent: Aina S. Leines 

 

Sak nr. Saker til behandling: Ansv. Frist 

 Saksliste: 

 

• Utdanning av jegerprøveinstruktørar 

• Medlemskveld 

• Økonomi 

• Runde rundt bordet 

 

  

31/23 Utdanning av jegerprøveinstruktørar: 

Øyvind og Thomas skal fullføre jegeprøveinstruktørkurs i løpet av våren. 

 

  

32/23 Medlemskveld: 

Blir gjennomført den 12. januar med enkel servering i Eidanger klubbhus og 

Thomas skal lage plakat ang arrangementet. 

Kjell Vidar 

 

 

 

 

 

 

 

33/23 Økonomi: 

Utgifter i den siste tida har stort gått til løpende elg-prosjektet. 

På konto i skrivande øyeblikk er det no kr 669.912,- 

Strømstøtta blir utsatt til neste år grunna likestilling med privatpersoner. 

 

Tommy  

34/23 Runde rundt bordet: 

Jan Erling Fiskeutvalget: 

Blei invitert til Sandefjord Forvaltningsråd For Anadrom Laksefiske (SFFAL) 

tidelgare i år, noko som var ei kjekk oppleving. 

Har hatt barnefiskekonk. + sjøørretkonk i sommar og haust med dessverre lite 

oppmøte.  

Brukt mykje tid i Herregårdsbekken for å passe på at den ikkje blir ødelagt pga 

arbeidet med nye E18. Sliter fortsatt også med tjuvfiske her. 

John-Ole Ungdomsutvalget: 

Var ein del turar på beverjakt i våres + 1 skytedag og 1 rådyrjakt. Dessverre lite 

oppmøte her også. 
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Christoffer Banebetjening: 

Har søkt på dei nye våpna i foreningen. Må levere med godkjenning på 

kontainer.  

Thomas og Ronny: 

Jobbar i desse dagar med innrapporteringar til NJFF av årets arrangement.  

Thomas og Ronny var på fylkeslagmøte der Telemark Jeger og Fisk 

introduserte eit nytt bookingsystem som omfattar 28 jaktterreng, båter og 

hytter. 

Det var også generell info frå sentralt hald. 

Øyvind: 

Hundegruppa har hatt 1 blodsporkurs i år.  

Planen er å sende ut sms til medlemmar for å informere om dugnader på 

bana. 

Rune: 

Held på å lage veg på vollen.  

Løpande elg: Laga hus i begge endar av bana. Planen er å ha heilårsdrift av 

dette.  

Alle tillatelser ang vollen er sendt inn.Det er trekt straum i forbindelse med 

løpande elg og planen er at Kongsberg kjem ned og ferdigstiller denne. 

På nyåret må foreningen starte forberedingar til det nye klubbhuset. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møte hevet kl. 20.55 

 


